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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

OBCE NOVOŤ, KONANÉHO DŇA 27. mája 2022 
 
 
 

Prítomní: Mgr. Radoslav Kozák, PhD. – starosta obce, Bc. Michal Godiš – prednosta OcÚ, Andrea 
Javorová – hlavná kontrolórka obce   
 
Prítomní poslanci: Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef 
Kovalčík, Stanislav Mikolajčík, Ing. Daniel Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková  
 
Neprítomní poslanci: Emília Sekerášová, Ing. Dávid Makúch  
 
Prítomní zamestnanci OcÚ: Bc. Elena Dibdiaková, Jozefína Jendrašíková, Mgr. Mária 
Fafaľáková, Iveta Durčáková 
 
Hostia: Ing. Martina Ďuranová, Ladislav Veselovský, Mgr. Ľuboš Paták, Štefan Mikolajčík, Ing. 
Jozef Kuchťák, Anton Bystričan 
 
K bodu 1: 
Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Novoť (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce Mgr. 
Radoslav Kozák, PhD. (ďalej len „Starosta“), ktorý privítal všetkých prítomných.  Konštatoval, že 
zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov – OZ je teda 
uznášaniaschopné. Ďalej predniesol návrh programu rokovania OZ. 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Informácie o plnení uznesení  
4. Správy z komisií 
5. Žiadosť o vyriešenie prístupu na stavebný pozemok 
6. Žiadosti o zámenu a odpredaj pozemkov 
7. Odkúpenie pozemkov z dôvodu vysporiadania vlastníckych vzťahov pod MK 
8. Prevod majetku obce Novoť 
9. Žiadosť o rozšírenie inžinierskych sietí 
10. Žiadosť o pridelenie nájomného bytu 
11. Vyradenie majetku obce 
12. Spolufinancovanie projektu: „Rozšírenie areálu zberného dvoru, Novoť“ a 

spolufinancovanie projektu: „Rozprávkové dni s Pinocchiom“ 
13. Rôzne  
14. Interpelácie poslancov 
15. Záver  

 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania podľa pozvánky 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania OZ so zmenami v programe BOD č. 5 a 
BOD č.  6   presunutý na začiatok rokovania 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
V úvode stretnutia starosta informoval prítomných poslancov a hostí, že z rokovania bude 
vyhotovený zvukový záznam pre potreby zápisnice. Táto nahrávka nebude zverejnená. Taktiež bude 
v zápisnici menovite uvedené hlasovanie poslancov o uzneseniach prijatých OZ.  
 
K bodu 2 
Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
 
Starosta poveril za zapisovateľku Bc. Elenu Dibdiakovú.  
Za overovateľov zápisnice určil p. Štefana Judiaka a MUDr. Máriu Vojtkuliakovú. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 5 
Žiadosť o vyriešenie prístupu na stavebný pozemok 
 
Starosta priblížil poslancom situáciu na miestnej komunikácii Pjontkovky. Z hľadiska obce je to 
vyriešená záležitosť, v tomto prípade sa jedná o susedské vzťahy. Medzi obecnou cestou 
a pozemkom p. Ďuranovej vznikol nevysporiadaný pozemok. V rámci vysporiadania ciest sa bude 
riešiť aj táto lokalita. Lenže proces  vysporiadania trvá pomerne dlho, preto navrhol stavebníkom 
dohodu s majiteľmi pozemkov, buď formou odkúpenia alebo formou vecného bremena. Aj poslanci 
vidia ako jediné schodné riešenie dohodu medzi stavebníkmi a majiteľmi pozemkov. Na záver p. 
Ďuranová uviedla, že budú komunikovať aj s vlastníkom druhej parcely a skúsia situáciu vyriešiť. 
Starosta uviedol, že obec stavebníkom vydá potvrdenie o tom, že sa cesta Pjontkovky schválila a, že 
bude zaradená do procesu vysporiadania.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o vyriešenie prístupu na stavebný pozemok 
navrhovateľov: Dominik Ďurana a manželka Ing. Martina Ďuranová, obaja bytom Novoť č. 
376. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
K bodu 6 
Žiadosti o zámenu a odpredaj pozemkov 
 
Táto vec sa už viackrát riešila, bola prejednávaná aj na komisii životného prostredia, kde bolo 
navrhnuté riešenie, s ktorým pán Mikolajčík nesúhlasil. 
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Starosta: pri Vašich susedských vzťahoch je lepšie, keď pozemok ostane vo vlastníctve obce 
Ing. Jozef Kondela: na komisii bol prijatý návrh aby sa parcela rozdelila na dve časti, s tým ste 
nesúhlasili  
Jozef Kovalčík: navrhuje sa ísť reálne pozrieť na pozemky a potom na základe toho sa rozhodne, 
čo ďalej 
Poslanci sa rozhodli, že danú situáciu ešte raz prešetrí komisia životného prostredia  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o odkúpenie časti parcely navrhovateľa: Štefan 
Mikolajčík, Novoť č. 668 a poveruje komisiu životného prostredia o prešetrenie  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

Starosta poznamenal, že sa na rokovaní OZ zúčastňuje aj riaditeľ ZŠ s MŠ Novoť – Ľuboš Paták, 
pretože bol opätovne zvolený do funkcie. Riaditeľ predniesol svoje dotazy a otázky týkajúce sa 
fungovania materskej školy cez letné prázdniny v mesiaci júl.  Na to, aby škôlka fungovala je 
stanovený počet 12 detí. Podotkol, že je potrebné zvážiť, či má zmysel, aby škôlka aj s menším 
počtom detí fungovala. Nechce, aby sme sa dostali do situácie ako minulý rok, kedy škôlku 
navštevovali 4 deti. Poznamenal ako podobné situácie riešia okolité obce. Navrhol, aby rodičia, 
ktorí prihlásia deti v mesiaci júl do MŠ, zaplatia celý mesačný poplatok za stravu, aj keď dieťa 
škôlku nenavštívi. Nemá význam variť pre 4 deti. Taktiež poprosil zástupkyňu MŠ, aby apelovala 
na rodičov, ktorí deti prihlásia, aby tam aj skutočne chodili. Opýtal sa na názory poslancov. Tí 
súhlasia s fungovaním materskej škôlky počas mesiaca júl. 

Pán riaditeľ sa tiež pýtal ako vyriešiť otázku otvorenia šiestej triedy v materskej škole, nakoľko 
tento rok prišlo o 40 žiadostí viac ako po minulé roky. Priestory na otvorenie triedy by boli, je 
potrebné dokúpiť nejaké hračky, uteráky atď... OZ odporúča prekonzultovať prijatie detí do MŠ na 
školskej rade a na komisiách, na najbližšom OZ pripraviť rozpočet a prijať definitívne stanovisko. 

Starosta ďalej poznamenal, že predchádzajúci týždeň bola schválená dotácia (NFP) 537 207,55,- 
Eur na rozšírenie kapacít MŠ Novoť. Taktiež riešime projekt na riešenie komplexnej situácie 
parkovania pri MŠ na Podkopci, nakoľko obec eviduje niekoľko desiatok podnetov a sťažností 
týkajúcich sa práve tejto problematiky.  Obec momentálne pracuje na spustení verejného 
obstarávania na spomínanú zákazku. Nevieme, kto bude zhotoviteľom projektu, ale stanovili sme 
veľmi prísne kritériá. Taktiež poznamenal, že v lete by sa už malo začať s realizáciou prístavby MŠ, 
preto treba dobre zvážiť jej fungovanie. Ďalej vyzval autora projektu – p. Ing. Jozefa Kuchťáka, aby 
projekt obšírnejšie priblížil. Následne poslanci predniesli svoje otázky a dotazy týkajúce sa 
projektu.  

K bodu 3 
Informácie o plnení uznesení 
 
Pani kontrolórka informovala, že uznesenia boli naplnené takmer všetky. Treba sa venovať 
uzneseniu č. 728/2022 p. Jána Bernaťáka, kde mala komisia životného prostredia prešetriť situáciu, 
ale ešte tak neurobila.  
Uznesenie č. 736/2022 spolufinancovanie  projektu „Šport nás spája“ v sume 200,-Eur, tento 
projekt priblížila pani poslankyňa Šusteková:  
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Projekt „Šport nás spája“ prešiel, je to projekt realizovaný zážitkovou formou. Pani zástupkyňa 
Kobellová pozvala na Deň detí nejaké skupiny , projekt spočíva v aktivitách so stimulovanými 
hendikepmi. Ide o to, aby sa deti učili vzájomnej tolerancii medzi sebou. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu z kontroly o plnení uznesení z minulého 
rokovania OZ 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 4 
Správy z komisií 
 
Komisia  pre financie, rozpočet a výstavbu  
Predsedkyňa komisie pani Šusteková informovala, že komisiu mali jedenkrát a to 06.04.2022, kde 
sa preberali nájomné byty, kontrola plnenia z minulej komisie a projekt výstavby areálu ZŠ.  

Nájomné byty: 

Na komisiu sa dostavil Ing. Zdenko Šabík – projektant bytových domov. Komisii odprezentoval 
návrh bytových domov. Stav projektu je taký, že  projekt pre územné rozhodnutie pre dve bytové 
jednotky  a jeden atypický bytový dom je hotový  a projekt pre stavebné povolenie je 
v rozpracovaní. Stavebné konanie bude ako samostatný projekt pre stavbu a samostatné konanie v 
projekte pre elektriku, aby nás to neobmedzovalo. Je nutné riešiť prekládku elektrického vedenia 
vysokého napätia. Celkovo sa plánuje postaviť 44 bytových jednotiek /20 bytov v  bytovom dome 
tretia bytovka pozdĺžna atypická a  2 x 12 bytov pod hornou cestou/, 16 garáži a 54 parkovacích 
miest, spolu 70 parkovacích miest. Kotolňa bude peletková, alternatívne tepelné čerpadlo, 
podlahové kúrenie. Problémom je elektrika. Pracovník z elektrární, ktorý to má na starosti sa 
vyjadril, že prekladať trafo nemáme, dočasne by museli zastaviť časť siete, aby fungovala elektrika, 
kým to preložia, máme spraviť nutné minimum, nakoľko každý úkon ide cez spriaznenú firmu, kde 
sú  trojnásobné ceny. Na tomto trafe je dostatočná kapacita, využíva sa len 30% a prekládka môže 
stáť 250.000 € a finančné bremeno je na obci.  Preto je prekládka časovo, finančne a funkčne 
nerealizovateľná. Odporúčajú trafo dať do kiosku a časom sa preloží. Problém je dostať kladné 
vyjadrenie k prekládke, lebo energetika nedá vyjadrenie. Po rokovaní so starostom, elektrikári 
dovolia preložiť do zeme tri stĺpy s vedením pozdĺž bočnej cesty. Podľa starostu je hlavnou 
prioritou do konca volebného obdobia vybaviť stavebné povolenie. 

Kontrola plnenia z minulej komisie: 

Rekonštrukcia domu smútku a nádeje - v čase komisie sa ešte nezačalo s rekonštrukciou. Pán 
prednosta na OZ uviedol, že elektrika je už natiahnutá nanovo a začne sa s prerábkou zadnej časti za 
pomoci Technických služieb. 

 

Prenájom colnice: to je ešte otvorená téma 
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Stav projektov - Ing. Jozef Kuchťák informoval komisiu o stave podaných projektov.  

Zberný dvor ešte sa rieši povolenie, ale už je tesne pred finišom, boli tam nejaké výhrady 
z vodohospodárskeho podniku, ale toto by sa malo budúci týždeň doriešiť. 

Rozšírenie kapacít MŠ: projekt je úspešne schválený, verejné obstarávanie bolo spustené.  

Projekt výstavby areálu ZŠ : Fakulta architektúry a dizajnu Slovenskej technickej univerzity 
vypracovala návrh - víziu výstavby areálu  ZŠ, ktorej sa minule zúčastnili poslanci a hostia. Budovy 
areálu ZŠ sú navrhované z drevostavby, pri ktorých je rýchla výstavba, smart suché procesy, 
vyspelá technika, nízka envirozáťaž.  Musíme sa zapojiť do dotácie z plánu obnovy, nakoľko 
z rozpočtu obce to nie je možné financovať.  
Tieto budovy škôl z drevostavieb sú už na Slovensku v Trnave, Nitre. Ing. Kuchťák dohodol 
stretnutie a členovia komisie s poslancami boli na exkurzii v Trnave v ZŠ, ktorá je postavená 
podobným spôsobom – spodná časť je murovaná a vrch je drevený. Pani riaditeľka poslancov 
previedla školou a spoločne si prešli plusy a mínusy predmetnej stavby. 

 
Komisia sociálnych vecí a školstva 
 
Komisia od minulého OZ nezasadala. 
 
Komisia  životného prostredia. Verejného poriadku,  kultúry a športu 
 
Komisia prerokovala kultúrne podujatia, ktoré sa plánujú v nasledujúcom období v našej obci 
uskutočniť a to : Deň matiek, čistenie lesa a rieky a  Novotská hrudka 
Deň matiek – krátky program zabezpečila škola, pre matky sa zakúpil kvet a čokoláda 
Čistenie lesa a rieky – spolupráca aj s hasičmi 
Novotská hrudka – o syrársku časť sa postará AGROVEX a o kultúrnu časť sa postará obec. k tejto 
akcii je potrebné ešte jedno stretnutie na začiatku júna. 
Komisia taktiež  prerokovala žiadosti na odkúpenie pozemkov a to pani Jany Serdelovej – žiadosť 
bola posunutá na OZ a  žiadosť pani Hládekovej – ešte nebol doručený GP z toho dôvodu nebola 
žiadateľka prizvaná na komisiu. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu Komisie pre financie, rozpočet a výstavbu, 
Správu Komisie sociálnych vecí a školstva a Správu Komisie životného prostredia, verejného 
poriadku, kultúry a športu  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)   
Nehlasoval: 1 (Stanislav Mikolajčík ) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 6 
Žiadosti o zámenu a odpredaj pozemkov 
 

- Žiadosti o zámenu a odpredaj pozemkov -Kondelovci 
Starosta upresnil okolnosti zámeny pozemkov navrhovateľov rodiny Kondelovcov. Táto vec bola 
sľúbená ešte minulým vedením obce, obec potrebuje sceliť pozemok oproti škole, kde sú 
Kondelovci vlastníkmi. Ako náhradu za pozemok by obec ponúkla formou zámeny parcelu č. 
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5507/3 a rozdiel v m2 by bol použitý na vybudovanie plánovanej cesty. Po vzájomnej komunikácii 
medzi vedením obce a poslancami sa dohodlo, že žiadosť ešte posúdi finančná komisia, nakoľko 
medzi parcelami vznikne nepomer v m2 . 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o zámenu a odpredaj pozemkov navrhovateľov: 
Jozef Kondela bytom Novoť č. 150, Mária Kondelová a Mgr. Margita Kondelová, bytom Novoť 
č. 139 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 

- Žiadosti o zámenu a odpredaj pozemkov – manželia Serdelovci 
Žiadosť manželov Sedelovcov bola už prejednávaná komisiou životného prostredia, tá schválila 
odpredaj pozemku a posunula vec obecnému zastupiteľstvu . Starosta však odporučil ešte počkať 
s predajom, nakoľko táto lokalita pôjde do vysporiadania miestnych komunikácií. Riešil by to až po 
vysporiadaní, keď budú jasné hranice obecnej komunikácie, vzhľadom na to, že tento problém sa 
netýka iba manželov Serdelovcov, ale aj susedov naokolo. 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o zámenu a odpredaj pozemkov navrhovateľov: 
Štefan Serdel a manželka Jana Serdelová rod. Šimiaková, obaja bytom Novoť č. 189 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Na OZ prišiel Anton Bystričan s návrhom na  opravu basketbalového ihriska pri škole. Uviedol, že 
ihrisko je v dosť poškodenom stave, hlavne koše a mantinely. Poslanci sa so žiadosťou stotožňujú, 
nakoľko ihrisko má v obci svoje opodstatnenie, využíva sa počas celého roka. Odporučili p. 
Bystričanovi vypracovať celkový rozpočet, koľko by vyšli opravy a podať ho  spolu so žiadosťou 
o príspevok na ďalšie rokovanie OZ, kde sa schváli. 
 
K bodu 7 
Odkúpenie pozemkov z dôvodu vysporiadania vlastníckych vzťahov pod Mk 
 
– Vysporiadanie miestnych komunikácií 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Vysporiadanie vlastníckych vzťahov na základe kúpnej zmluvy 
pod miestnou komunikáciou Dibdiak - Blaštiak podľa Geometrického plánu č. 168/2022 zo dňa 
26.05.2022, vyhotoveného spoločnosťou Brandys, s. r. o., Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 
Námestovo 
Cena podľa znaleckého posudku: 2,03 Eur/m² 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0               
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Zdržali sa: 0 
 
 
– Výkup pozemkov pod MK 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 7039, a to: 
 
- parcela č. 5485/251 druh pozemku TTP  o výmere 18 m2 

-  parcela č. 5485/252 druh pozemku TTP  o výmere  4 m2 
- parcela č. 5485/253 druh pozemku TTP  o výmere 13 m2 

- parcela č. 5485/254 druh pozemku TTP  o výmere 17 m2 

- parcela č. 5485/255 druh pozemku TTP  o výmere   4 m2 

- parcela č. 5485/256 druh pozemku TTP  o výmere 13 m2 

 

od predávajúceho: 
Marek Smarkoň, rod. Smarkoň, trvale bytom 029 55 Novoť č. 398 
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, t. 
j. za celkovú kúpnu cenu 140,07 EUR.  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 4221, a to: 
 
- parcela č. 5485/151 druh pozemku TTP  o výmere 18 m2 

- parcela č. 5485/154 druh pozemku ostatná plocha  o výmere  8 m2 

- parcela č. 5485/156 druh pozemku TTP o výmere  34 m2 
 

od predávajúceho: 
Peter Skurcoňák, rod. Skurcoňák a manželka Katarína Skurcoňáková rod. Smarkoňová, 
obaja trvale bytom 029 55 Novoť č. 398  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, t. 
j. za celkovú kúpnu cenu 121,80 EUR. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)      
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 9199, a to: 
 
- parcela č. 5485/214 v podiele 37/180 druh pozemku TTP  z celkovej výmery 21  m2 
- parcela č. 5485/213  v podiele 37/180 druh pozemku TTP z celkovej výmery 147 m2 

 

od predávajúceho: 
Ing. Ján Mikolajčík rod. Mikolajčík  a manželka Ing. Petra Mikolajčíková rod. Liptáková,  
obaja trvale bytom 029 55 Novoť č. 411  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0                                                                                                                                          
Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré vznikli odčlenením a to nasledovne: 
 - novovytvorená parcela registra C-KN 6603/6 – zastavaná plocha o výmere 37 m2 , ktorá 
vznikla odčlenením od parcely registra C-KN 6603/4   
 
- novovytvorená parcela registra C-KN 6597/24 –  TTP o výmere 2 m2 , ktorá vznikla 
odčlenením od parcely registra C-KN 6597/9   
 
Tieto novovytvorené parcely vznikli podľa GP. č. 337/2019 zo dňa 08.11.2019, vyhotoveného 
spoločnosťou Brandys, s.r.o. , Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo. 
 

od predávajúceho: 
Jozef Durčák rod. Durčák, bytom 029 55 Novoť č.15  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, 
t. j. za celkovú kúpnu cenu 79,17 Eur. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov:  
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0                                                                                                                                           
Zdržali sa: 0  

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 8814, a to: 
 
- parcela č. 51/71 druh pozemku ostatná plocha o výmere 10 m2 

- parcela č. 51/72 druh pozemku ostatná plocha  o výmere  3 m2 

- parcela č. 51/73 druh pozemku ostatná plocha o výmere  10 m2 
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od predávajúcich: 
Ladislav Murín, rod. Murín a manželka Veronika Murínová rod. Živčicová,  obaja trvale 
bytom 029 55 Novoť č. 992  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, 
t. j. za celkovú kúpnu cenu 46,69 Eur. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0                                                                                                                                          
Zdržali sa: 0    

K bodu 8 
Prevod majetku obce Novoť 
 
Uznesenie č. 629/2021 zo dňa 29.10. je potrebné zrušiť, nakoľko pani Buľáková nemá právny vzťah 
ku stavbe. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti ruší : Uznesenie č. 629/2021 zo dňa 29.10.2021 v znení: 
Prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Obce Novoť, 029 55 Novoť 285 ako prípad 
osobitného zreteľa - pozemok v katastrálnom území obce Novoť, parcela registra „C“ č. 5724/3 – 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 194 m2. 
 
Kupujúca: Buľáková Emília, r. Vojtkuľáková, Novoť 269, 029 55, SR, v podiele 1/1. 
 
Kúpna cena je stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 2,03,- Eur/m2 

Náklady spojené s kúpou znáša kupujúca.  
 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v platnom znení je skutočnosť, že pozemok bezprostredne susedí s nehnuteľnosťou 
(pozemkom a rodinným domom), ktoré žiadateľka vlastnila a v rámci vysporiadania pozemkov 
previedla na rodinných príslušníkov. Parcela C-KN č. 5724/3 je aj v súčasnosti udržiavaná na 
náklady žiadateľky. Obec pozemok nevyužíva, jeho využitie na výstavbu, alebo iný účel nie je 
reálny.  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti:0                                                                                                                                           
Zdržali sa: 0  
K bodu 9 
Žiadosť o rozšírenie inžinierskych sietí 
 
Poslanci súhlasia so schválením žiadosti, ale je potrebné dodržať postupnosť pri ich realizácii, aby 
boli prioritne vybavené kanalizačné prípojky už k vybudovaným stavbám, nie v miestach, kde ešte 
nie sú domy. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o rozšírenie inžinierskych sietí v lokalite Zimnicová, 
parc. EKN č. 5545/2, žiadateľov:  
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Ing. Ján Mikolajčík a manželka Ing. Petra Mikolajčíková, obaja bytom Novoť č. 411 
Štefánia Buláková rod. Boboňová, bytom Novoť č. 987 
Marta Sumegová rod. Vojtkuliaková, bytom Novoť č. 236 
Pavol Klimčík, bytom Zákamenné č. 1046 
Štefan Chromuľák, bytom Novoť č. 792 
Ing. Smolková Dana rod. Kormaňáková, bytom Ulica Západná 1009/10, Zákamenné 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)   
Proti:0                                                                                                                                           
Zdržali sa: 0  
 
K bodu 10 
Žiadosť o pridelenie nájomného bytu  
 
- Lenka Jakubjáková 
 
Žiadosť ostáva v evidencii žiadateľov o byt. 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o pridelenie nájomného bytu pre žiadateľku: 
Lenka Jakubjáková, bytom Novoť č. 996, pričom žiadosť zostáva v evidencii uchádzačov o 
nájomný byt 

Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)   
Proti:0                                                                                                                                           
Zdržali sa: 0  
 
 
K bodu 11 
Vyradenie majetku obce 
 
– Odpredaj Škoda Fabia 
 
Starosta – je to stará školská fábia, škole prišlo tento týždeň nové auto, toto staré treba predať  
Jozef Kovalčík – posledné auto sa predalo za smiešnu cenu 
PhDr. Mária Kondelová – nech finančná komisia pripraví odpredaj 
Kontrolórka – je to majetok, ktorého zostatková cena je do 3500,- eur, stačí prijať uznesenie 
o predaji prebytočného majetku 
Kontrolórka – hodnotiaca komisia vyhodnotí ponuky a už to nepôjde na OZ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje odpredaj prebytočného majetku v súlade s § 9a, ods. 8 písm. 
d) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – osobného vozidla 
Škoda Fabia s EČV: NO 149 BP, za najvyššiu ponúknutú cenu, pričom minimálnu cenu stanoví 
komisia pre financie, rozpočet a výstavbu a taktiež stanoví ostatné podmienky predaja 
Hodnotiaca komisia: Komisia pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0        
Zdržali sa: 0        
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– Odpredaj protipožiarneho vozíka 
  
Štefan Judiak – vozík už nie je možné pripojiť k hasičke, tieto vozíky sa už vyraďujú po všetkých 
obciach. Nie je to jednoducho za čím ťahať. 
Kontrolórka – v akom stave je vozík, aká je jeho hodnota? 
Štefan Judiak – hodnotu vozíka, ťažko odhadnúť, najpresnejšie by ju určil odhadca. Podvozok by 
bolo možné použiť na vlečku 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje odpredaj prebytočného majetku v súlade s § 9a, ods. 8 písm. 
d) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – protipožiarny vozík 
s EČV: NO 710 YB, za najvyššiu ponúknutú cenu, pričom minimálnu cenu stanoví komisia pre 
financie, rozpočet a výstavbu a taktiež stanoví ostatné podmienky predaja 
Hodnotiaca komisia: Komisia pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková) 
Proti: 0        
Zdržali sa: 0        
 
 
K bodu 12 
Spolufinancovanie projektu „Rozšírenie areálu zberného dvoru, Novoť“ a spolufinancovanie 
projektu: „Rozprávkové dni s Pinocchiom“ 
 
 
- Rozšírenie areálu zberného dvoru, Novoť 
Starosta - projekt je už podaný, len nás držia vodohospodári 
Zuzana Šusteková -koľko bol celý projekt rozšírenia areálu zberného dvora 
Starosta – vychádza to okolo 900 000,-eur ,300 000 ,- eur je stavebná časť a ostatné je v strojoch. 
Zo stavebnej časti pribudne hala, zastrešenie, kontajnery, boxy na odklad odpadu a plot , 
z technickej časti sme dali traktor, nákladné auto, manipulátor, mulčovač a takisto dovybavenie 
kontajnerov a návesov 
Ing. Jozef Kondela – koľko je spolufinancovanie 
Zuzana Šusteková – 34 800,-eur je spolufinancovanie 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje spolufinancovanie  projektu „Rozšírenie areálu zberného 
dvoru, Novoť“ vo výške 34 825,97 Eur v rámci predloženia žiadosti o poskytnutie nenávratného 
finančného príspevku z MŽP v rámci operačného programu „Kvalita životného prostredia“ 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Proti: 0        
Zdržali sa: 0 
 
- Rozprávkové dni s Pinocchiom 

 
Prednosta – toto podujatie bude nadväzovať na Dni tradičnej kultúry, ktoré sa u nás konali minulý 
rok, ale tento rok sa budú vyrezávať rozprávkové veci, preto ten názov, cieľovou skupinou sú deti 
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vo veku od 5-12 rokov. Účelom použitia dotácie je spríjemniť deťom posledný týždeň letných 
prázdnin, motivovať ich ku drevorezbe a eliminovať ich čas  trávený hraním hier na mobiloch a PC 
PhDr. Mária Kondelová – nájdu sa peniaze, keď prišli neplánované investície v priebehu roka, 
potrebujeme otvoriť novú triedu 
PhDr. Mária Kondelová – prečo by sa tento plenér nemohol pričleniť ku hrudke 
Starosta – je to iba výzva, naháňame mimorozpočtové prostriedky do obce, ak prejde projekt bude 
Deň tradičnej kultúry, ak nie nebude 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje spolufinancovanie  projektu „Rozprávkové dni s Pinocchiom“ 
vo výške 4500,00 Eur v rámci predloženia žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov 
z rozpočtovej rezervy predsedu vlády SR 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)   
Proti: 0        
Zdržali sa: 0 
 
 
Kontrolórka, Zuzana Šusteková, PhDr. Mária Kondelová – zapracovať do ďalšieho uznesenia, 
že podujatie sa uskutoční, len v prípade, keď projekt prejde 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje spolufinancovanie uskutočnenia  projektu „Rozprávkové dni s 
Pinocchiom“ vo výške 4500,00 Eur v rámci predloženia žiadosti o poskytnutie finančných 
prostriedkov z rozpočtovej rezervy predsedu vlády SR len v prípade, keď prejde projekt 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)   
Proti: 0        
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 13 
Rôzne 
 
- Žiadosť o umiestnenie zmrzlinového stánku 

 
Starosta – kontrolórka by mala mať hlavné slovo 
Kontrolórka – chápe sa to ako prenájom, musí sa to riešiť verejnou obchodnou súťažou alebo 
dražbou, rieši sa podľa zákona o majetku obcí 
Ing. Jozef Kondela – treba to schváliť ako prenájom, bolo to aj vlani a ľudia boli spokojní, v centre 
obce zmrzlinu nemáme 
PhDr. Mária Kondelová – treba zvážiť, či by zmrzlina nemohla byť na druhej strane, kvôli 
bezpečnosti 
Stanislav Mikolajčík - nájomnú zmluvu budeme schvaľovať znova? 
Zuzana Šusteková – komisia predloží víťaza obecnému zastupiteľstvu a OZ to „vezme na 
vedomie“ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti vyhlasuje a prebytočný majetok – časť parcely. C-KN č. 5677/2, zastavaná 
plocha a nádvorie  o výmere 20 m2, evidovaný na liste vlastníctva č. 1465   
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje spôsob prenájmu časti parcely C-KN č. 5677/2 o výmere 20m2 , 
zastavaná plocha a nádvorie formou verejnej obchodnej súťaže 
Predmet prenájmu: nehnuteľnosť – časť parcely C-KN 5677/2 o výmere 20m2 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)    
Proti: 0      
Zdržali sa: 0 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje podmienky verejnej obchodnej súťaže prenájmu pozemku vo 
vlastníctve obce Novoť . 
Súťaž sa začína dňom jej uverejnenia na úradnej tabuli obce Novoť, dňa 30.05.2022, na internetovej 
stránke obce (www.novot.sk) a v regionálnej tlači, návrh do súťaže predkladá záujemca v zalepenej 
obálke, kde uvedie meno, adresu záujemcu a označenie „OBCHODNÁ VEREJNÁ SÚŤAŽ – 
NEOTVÁRAŤ“  
V obálke záujemca predloží: 
a/ špecifikáciu predmetu prenájmu s návrhom ceny,  
b/ súhlas záujemcu – fyzickej osoby so spracovaním osobných údajom na účely zabezpečenia 
úkonov spojených s obchodnou verejnou súťažou,  
c/ čestné vyhlásenie záujemcu – fyzickej alebo právnickej osoby o tom, že voči nemu nie je vedené 
exekučné ani konkurzné konanie alebo reštrukturalizačné konanie,  
d/ vyhlásenie záujemcu, že súhlasí so súťažnými podmienkami a súťažnými podkladmi, 
e/ telefonický a internetový kontakt na záujemcu,  
f/ vyhlásenie záujemcu, že predmet prenájmu je za účelom zmrzlinového stánku.  
Návrh musí byť doručený do podateľne Obecného úradu Novoť, 029 55 Novoť 285, najneskôr do 
14.06.2022 do 13:00 hod. Návrh doručený po stanovenom termíne, alebo v ktorom nebude splnená 
niektorá zo stanovených podmienok súťaže, nebude do súťaže zaradený. Návrhy predložené do 
obchodnej verejnej súťaže vyhodnotí komisia schválená Obecným zastupiteľstvom Novoť a 
menovaná starostom obce. 
Hodnotiaca komisia predloží víťaza obchodnej verejnej súťaže Obecnému zastupiteľstvu Novoť, 5 
dní pred zastupiteľstvom. Oznámenie o výsledku obchodnej verejnej súťaže bude zaslané všetkým 
záujemcom do 7 dní po schválení víťaza. Vyhlasovateľ si vyhradzuje: 

 právo odmietnuť všetky predložené návrhy,  
 právo súťaž zrušiť alebo predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledku súťaže, 
 v prípade formálnych nedostatkov návrhu záujemcu, ktoré nemenia obsah, vyhlasovateľ 

môže vyzvať záujemcov na doplnenie,  
 
Zasadnutie hodnotiacej komisie sa uskutoční najneskôr v termíne do 17. júna 2022 vrátane.  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)    
Proti: 0      
Zdržali sa: 0 
 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje hodnotiacu komisiu - Komisia pre financie, rozpočet 
a výstavbu –  na posúdenie zákonných náležitostí podaných prihlášok, ktorá zároveň predloží 
víťaza obchodnej verejnej súťaže  
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Predseda: Zuzana Šusteková 

Členovia: Jozef Florek,  Bc. Michal Godiš, Jozefína Jendrašíková, Iveta Plaskúrová a Ing. Jozef 
Kuchťák 

 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)    
Proti: 0      
Zdržali sa: 0 
 
 
- Žiadosť o povolenie na odstránenie stavby – stará tribúna 

 
Mgr. Mária Fafaľáková -  stavba je zapísaná na LV a aby sme ju odstránili „papierovo“ je 
potrebné podať žiadosť o povolenie na odstránenie stavby na stavebný úrad, nakoľko je to obecný 
majetok musí sa to schváliť na OZ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje žiadosť o povolenie na odstránenie stavby súpisné číslo 735, 
žiadateľa:  
Obec Novoť,  Novoť 285, 029 55 Novoť, z dôvodu schátraného stavu budovy 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za:  9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)    
Proti: 0   
Zdržali sa: 0 
 
 
- Žiadosť o povolenie na odstránenie stavby – bývalá knižnica 

 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje žiadosť o povolenie na odstránenie stavby súpisné číslo 305, 
žiadateľa:  
Obec Novoť,  Novoť 285, 029 55 Novoť, z dôvodu schátraného stavu budovy 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 6 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, Zuzana Šusteková, 
MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 2 (PhDr. Mária Kondelová, Ing. Jozef Kondela)              
Zdržali sa:1 (Stanislav Mikolajčík 
 
K bodu 14 
Interpelácie poslancov 
 
Výtlky na cestách 
 
Jozef Kovalčík – hlavná cesta po dedine je deravá, v okolitých dedinách sa už opravuje 
Starosta -  už sa podnikli kroky na opravu, máme prísľub, že do dvoch mesiacov to bude vyriešené. 
Videli to poslanci z VÚC, vedia o situácii 
Jozef Kovalčík -  treba to poriadne opraviť, nie nocami zasypávať diery pieskom 
Starosta – nebol týždeň, aby som nevolal do Námestova 
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Ing. Jozef Kondela – je to najhorší úsek jednoznačne tá naša cesta smerom od colnice, je to 
katastrofa. Prejdeme na druhú stranu do Poľska a tam sú cesty v úplne inom stave. 
 
Výzva na prijatie nového zamestnanca 
 
Zuzana Šusteková – ľudia sa ma pýtajú ohľadom výzvy na prijatie nového zamestnanca. Nedá sa 
práca rozložiť medzi pracovníčky obce? Sú tam podľa mňa rezervy, dá sa to poriešiť. 
Prednosta – rozmýšľali sme nad rozdelením, ale odpady sú taká špecifická vec. Nový zamestnanec 
sa príjme na dobu určitú – iba na obdobie, pokiaľ bude zamestnankyňa na MD 
Zuzana Šusteková – iné obce majú menej zamestnancov a riešia rovnaké agendy 
Ing. Jozef Kondela – treba počúvať a vnímať názory nás poslancov, rezervy sú, zastupiteľnosť sa 
musí tvoriť 
Starosta – je to moja zodpovednosť, som za to plne zodpovedný 
 
Socha sv. trojice 
 
PhDr. Mária Kondelová – socha je poškodená, treba komunikovať s firmou, ktorá to robila. Ak sa 
dá dohodnúť s nimi to nadkrytie 
Prednosta – bude sa to riešiť, s nadkrytím sme mali problém aj na grúni, nakoľko to je nepôvodné, 
dostali sme preto aj pokutu 
 
Zametanie ciest a údržba zástavky PS - kasárne 
  
PhDr. Mária Kondelová – keď už teda máme to čistiace auto, aby sa aj venovalo tomu čisteniu. 
Od križovatky smerom nahor ako keby to auto ani neprešlo. Viac sa venovať aj úsekom nielen 
v centre dediny. Taktiež zastávka PS – kasárne, nikto tam nechodí. 
A tiež obracanka pri kasárňach, ľudia si tam naskladali materiál a ten tam už je roky. Vyhlásiť 
v obecnom rozhlase, nech si to ľudia odpracú, veď je to vstup do obce 
Starosta – je to pravda, vidím to  
Prednosta – bude to treba zlikvidovať, ak si to ľudia neodstránia vyvezie sa to do ciest 
 
Zubná ambulancia v dedine 
 
Kontrolórka – chcem sa opýtať, či máme nejaké info o pani zubárke 
Starosta – zubárka odchádza ,u nás končí, ale ambulanciu bude mať v Námestove, naše zdravotné 
stredisko bude pod VÚC. Je to v procese vybavovania 
 
 
Deň rodiny 19. jún 
 
Zuzana Šusteková – 19. júna máme Deň rodiny, chcela by so poprosiť obec o súčinnosť 
Štefan Judiak – budú tam hore chodiť aj autá 
Zuzana Šusteková – rozmýšľali sme, že sa uzavrie priestor a iba tribúna by mohla robiť rozvoz 
jedla, hore sa osadí značka zákaz vjazdu. Očakávame veľa ľudí a bude lepšie z hľadiska 
bezpečnosti, keď sa to uzavrie 
 
Ihrisko na podešťanskej 
 
MUDr. Mária Vojtkuliaková – chcela by som poprosiť o skultúrnenie, dať tam nejakú lavičku na 
sedenie pre mamičky a tiež pod hojdačkami sú veľké diery vyšúchané 
Starosta – budeme teraz objednávať lavičky, tak objednáme aj tam 
PhDr. Mária Kondelová  - nekosilo sa tam, voda tam stála, treba to udržiavať 
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K bodu 15 
Záver 
Nakoľko už neboli žiadne otázky, starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil o 20:30 hod. 
 
 
V Novoti, 27. mája 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………   ……………………………………… 
       Mgr. Radoslav Kozák, PhD.          Bc. Michal Godiš 
             starosta obce Novoť                                              prednosta OcÚ 
 
 
 
 Overovatelia zápisnice:     ……………………………………… 
                          Štefan Judiak 
 
 
 
 
        ……………………………………… 
              MUDr. Mária Vojtkuliaková 
 
 
 
 
 
 
 
  Zapísala:                                                  ……………………………………… 
                    Bc. Elena Dibdiaková 
 
 
 
 
 
 


